
年　　月　　日 曜日 内　　　　　　　容 会　議　名
Date Day Contents Related Meeting

2025年3月14日 金 期 間 短 縮 修 了 推 薦 書 締 切
March 14, 2025 Fri. Deadline: Recommendation Letter for Early Completion

(Early Term Graduation)

2025年4月15日 火 予 備 審 査 申 請 書 提 出 締 切
April 15, 2025 Tue. Deadline: Submission of The documents for Preliminary

Examination(Peer Review)

2025年5月19日 月 予 備 審 査 委 員 会 設 置 教 育 部 代 議 員 会
May 19, 2025 Mon. Setting up the Preliminary  Examination Committee Deligate meeting of the doctoral course

2025年6月23日 月 予 備 審 査 合 否 判 定 教 育 部 代 議 員 会
June 23, 2025 Mon. Decision of the Preliminary Examination Deligate meeting of the doctoral course

2025年7月15日 火 学 位 論 文 提 出 締 切
July 15, 2025 Tue. Deadline of Submission for Final Examination

2025年7月22日 火 審 査 委 員 会 設 置 教 育 部 代 議 員 会
July 22, 2025 Tue. Setting up the Committee for the Dissertation Deligate meeting of the doctoral course

2025年7月29日 火
～

2025年8月12日 火
July 29, 2025 to Tue.

August 12, 2025 Tue.

2025年9月22日 月 課 程 修 了 判 定 教 育 部 代 議 員 会
September 22, 2025 Mon. Decision of the Examination and Graduation Deligate meeting of the doctoral course

年　　月　　日 曜日 内　　　　　　　容 会　議　名
Date Day Contents Related Meeting

2025年9月9日 火 期 間 短 縮 修 了 推 薦 書 締 切
September 9, 2025 Tue. Deadline: Recommendation  Letter for Early Completion

(Early Term Graduation)

2025年10月9日 木 予 備 審 査 申 請 書 提 出 締 切
October 9, 2025 Thu. Deadline: Submission of The documents for Preliminary

Examination(Peer Review)

2025年11月25日 火 予 備 審 査 委 員 会 設 置 教 育 部 代 議 員 会
November 25, 2025 Tue. Setting up the Preliminary  Examination Committee Deligate meeting of the doctoral course

2025年12月22日 月 予 備 審 査 合 否 判 定 教 育 部 代 議 員 会
December 22, 2025 Mon. decision  of the Preliminary Examination Deligate meeting of the doctoral course

2026年1月9日 金 学 位 論 文 提 出 締 切
January 9, 2026 Fri. Deadline of Submission for Final Examination

2026年1月19日 月 審 査 委 員 会 設 置 教 育 部 代 議 員 会
January 19, 2026 Mon. Setting up the Committee for the Dissertation Deligate meeting of the doctoral course

2026年1月26日 月
～

2026年2月9日 月
January 26, 2026 to Mon.

February 9, 2026 Mon.

2026年3月2日 月 課 程 修 了 判 定 教 育 部 代 議 員 会
March 2, 2026 Mon. decision  of the Examination and Graduation Deligate meeting of the doctoral course

2025年度大学院先端技術科学教育部[博士後期課程]学位審査日程【９月修了者】
Schedule related to degree thesis examination in 2025 fiscal year, Doctoral Course, Graduate School of Advanced Technology and
Science【Expected Graduation in September, 2025】

学 位 論 文 の 審 査 及 び
最 終 試 験 （ 公 聴 会 ）

論文審査委員会

Final Refereeing and Examination (public Presentation) of
the Degree Thesis

The Committee for the Thesis
Examination

（注）　公聴会は、原則として開催日の１週間前までに申請者に通知すると
　　　　ともに、関係教室等への掲示をもって公示するものとする。
Attention: Schedule of Public Presentation, the Final Examination, will be informed to each candidate
directly by her /his supervisor and also be posted at the concerned hall at least 1 week before in
principle.

2025年度大学院先端技術科学教育部[博士後期課程]学位審査日程【３月修了者】
Schedule related to degree thesis examination in 2025 fiscal year, Doctoral Course, Graduate School of Advanced Technology and
Science【Expected Graduation in March, 2026】

学 位 論 文 の 審 査 及 び
最 終 試 験 （ 公 聴 会 ）

論文審査委員会

Final Refereeing and Examination (public Presentation) of
the Degree Thesis

The Committee for the Thesis
Examination
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